
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
 

Από το πρακτικό της με αριθ. 9ης/2011 συνεδριάσεως της 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

Αρ. αποφάσεως: 43

Θέμα: ΄΄ Διάνοιξη της οδού 25ης Μαρτίου (νησίδα Λ. Αθηνών) και  
               Οδού Πελοποννήσου ΄΄  

  
Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 7η  του μήνα 

Μαΐου  έτους 2011  ημέρα  της  εβδομάδος Τρίτη  και  ώρα 18:00  μ.μ. 
συνήλθε σε συνεδρίαση η  Επιτροπή Ποιότητας  Ζωής κατόπιν της με 
αριθ.  πρωτ  16872/2-06-2011  του  Δήμου  εγγράφου  προσκλήσεως  του 
Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις  2-06-2011 σύμφωνα με τα 
άρθρα  67  και  75  του  Ν.3852/2010  και  δημοσιεύτηκε  στο  Δημοτικό 
Κατάστημα.

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί 
συνόλου εννέα  (9) μελών βρέθηκαν παρόντα οκτώ (8) ήτοι:

Π α ρ ό ν τ ε ς : 

1. Καμπόλη Ελένη - Αντιδήμαρχος, Πρόεδρος Ε.Π.Ζ.
2. Τοκατλίδη Ελευθερία 
3. Λιάπης Ευάγγελος 
4. Βουρλούμης Αναστάσιος 
5. Γιαννακόπουλος Λεωνίδας 
6. Μποζίκας Ανδρέας 
7. Βορέας Κώστας 
8. Βαρυτιμιάδης Σάββας 
 

Απόντες: Περιμένης Ηλίας

H κα. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως.



Η  κα.  Πρόεδρος  ενημέρωσε  τα  μέλη  ότι  παρών  στην  Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής είναι και ο Πρόεδρος του Πολιτιστικού – Περιβαλλοντικού – 
Εξωραϊστικού Συλλόγου του Δάσους Χαϊδαρίου, κ. Καπετανίδης Σ. ο οποίος 
και ζήτησε και έλαβε το λόγο ώστε να εισηγηθεί το θέμα. 

Στη  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  του  Πολιτιστικού  –  Περιβαλλοντικού  – 
Εξωραϊστικού  Συλλόγου  του  Δάσους  Χαϊδαρίου,  κ.  Καπετανίδης  Σ. 
εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής: 

Σας ενημερώνω ότι έχει κατατεθεί το υπ. αριθμ. πρωτ. 2887/ 3-2-2011 
έγγραφο του Πολιτιστικού – Περιβαλλοντικού – Εξωραϊστικού Συλλόγου του 
Δάσους Χαϊδαρίου το οποίο αναφέρεται στην επίλυση του κυκλοφοριακού του 
Δάσους  Χαϊδαρίου,  με  την  επαναδραστηριοποίηση  του  κόμβου  της  25ης 

Μαρτίου με την Λ. Αθηνών και την με αριθμ. πρωτ. 45170/17-12-09 επιστολή 
του Δήμου Χαϊδαρίου προς το ΥΠΕΧΩΔΕ, που αφορούσε την διεύθυνση του 
όλου θέματος  προς  αυτή την κατεύθυνση.  Το κλείσιμο του κόμβου από το 
ΥΠΕΧΩΔΕ το 2004 για λόγους ασφάλειας και  Ολυμπιακών Αγώνων, μόνο 
προσωρινό  έπρεπε  να  χαρακτηριστεί,  γιατί  έγινε  χωρίς  αντίστοιχη 
κυκλοφοριακή  μελέτη  που  να  διασφάλιζε  την  κυκλοφοριακή  επάρκεια  του 
Δάσους Χαϊδαρίου μετά την κατάργηση της, ως εκ τούτου είναι παράνομο. Το 
κλείσιμο αυτό του κεντρικού κόμβου, υποβάθμισε την ποιότητα ζωής και την 
αξία των ιδιοκτησιών του Δάσους. 
 

Επίσης,  με  το  υπ.  αριθμ.  πρωτ.  2889/3-2-2011  έγγραφο  του 
Πολιτιστικού  –  Περιβαλλοντικού  –  Εξωραϊστικού  Συλλόγου  του  Δάσους 
Χαϊδαρίου  μας  γνωστοποιεί  ότι  η  οδός  Πελοποννήσου  το  έτος  1995  έγινε 
πεζόδρομος, για την εξυπηρέτηση των αναγκών των γειτνιαζόντων σχολείων. 
Μέχρι σήμερα όμως δεν έχει γίνει τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου της 
περιοχής, με αποτέλεσμα το όλο έργο να μην είναι σύννομο.
Η  ουσία  όμως  του  όλου  προβλήματος  προκύπτει  από  το  γεγονός  ότι  από 
τεχνικής  κυκλοφοριακής άποψης,  από τον  κεντρικότερο κόμβο του  Δάσους 
Χαϊδαρίου που είχε προβλεφθεί από το 1958 με την ένταξη της περιοχής στο 
σχέδιο  πόλεως,  τροποποιήθηκε  ένας  κλάδος  του,  χωρίς  αντίστοιχη 
κυκλοφοριακή μελέτη και χωρίς τελικά τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου 
της  περιοχής,  με  αποτέλεσμα  σήμερα  να  εισπράττουμε  τα  δυσάρεστα 
αποτελέσματα από κυκλοφοριακής άποψης, στο Δάσος Χαϊδαρίου.
Η οδός  Πελοποννήσου πρέπει  να  διανοιχθεί,  τουλάχιστον  κατά μία  λωρίδα 
κυκλοφορίας  με  κατεύθυνση  προς  Ιερά  Οδό  και  σε  συνάρτηση  με  την 
ενεργοποίηση του υπόλοιπου κόμβου που αιτείται με το υπ’ αριθμ. πρωτ. οικ. 
45170/17-12-09  έγγραφο  του  Δήμου  προς  το  ΥΠΕΧΩΔΕ/ΔΚΕΣΟ  να 
συμβάλλει στη συνολική λύση του κυκλοφοριακού προβλήματος του Δάσους 
Χαϊδαρίου. 

Στη συνέχεια, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αφού είδε τα αριθμ. πρωτ.: 
2887 και 2889/3-2-2011 άκουσε τον Πρόεδρο του ανωτέρω συλλόγου, κ. Σ. 
Καπετανίδη,  και  μετά από διαλογική συζήτηση στη διάρκεια της οποίας  τα 
μέλη  της  Επιτροπής  κκ.  Βορέας,  Μποζίκας  και  Βαρυτιμιάδης  τόνισαν  ό,τι 
συμφωνούν με την εισήγηση θέλουν όμως πρώτα να δουν την αποτύπωση  σε 
ένα σκαρίφημα – σχεδιάγραμμα, στο οποίο να συμφωνούν και οι Τεχνικοί του 
Δήμου μας και έπειτα να αποφασίσουν.



Μετά την ολοκλήρωση της εισήγησης η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία
(5) υπέρ (3) κατά

Επικαιροποιεί την αριθμ. πρωτ. 45170/17-12-09 επιστολή του Δημάρχου 
Χαϊδαρίου προς το ΥΠΕΧΩΔΕ/ΔΚΕΣΟ. 

                                              
             Η   ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ

H ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ ΜΕΛΗ
Ακριβές Αντίγραφο            (Υπογραφή)              (Υπογραφές)
Χαϊδάρι 8-06-2010
       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ


